
Grimstad kommune   
Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

 

Referat fra KFU møte #5 22/23  

Møtedato 09.05.2023 Møteleder Jan Tore Klemmetsen 

Møtetid: Kl 19:00 – 21:00 Referent Ruth Gudrun Seland Thue 

Møtested: Kommunestyresalen Neste møte  

 
Tilstede 

Ebbe Bergshaven (Langemyr), Gunnar Edv. Gundersen og Cecilie Svanberg 
(Landvik), Arild Hovda (Holviga barneskole), Ruth Gudrun Seland The (Holviga 
ungdomsskole), Jan Tore Klemmetsen (Drotningborg ungdomsskole), Tone Kristine 
Vistnes og Agne Evensen (Jappa) Eva H. Lund (Eide) 

Forfall  

Kopi til  

 

 

Sak Beskrivelse Saksfremlegg Oppfølging 

30 
22/23 

Godkjenning av 
innkalling og 
refefat 

Innkalling samt referat fra forrige møte 
godkjennes. 

 

31 
22/23 

Kvalitet og likhet i 
Grimstadskolen: 
 
Presentasjon av 
resultater fra 
elev-
undersøkelsen 

 

Elevundersøkelsen gjennomføres årlig. 
Undersøkelsen er obligatorisk på 7. og 
10.trinn og har fokus på å kartlegge 
elevenes trivsel og læring. 
 
Anette Meling, rådgiver i skoleutvikling, 
presenterer resultatene fra årets 
elevundersøkelse. Se egen presentasjon 
for detaljert informasjon.  
 
Fjære og Holviga barneskole er ikke mer i 
tallmaterialet pga tekniske problemer 
(ukjent hva som har skjedd).  
 
Generelt sett skårer Grimstadskolen litt 
under landsgjennomsnittet.  
 
Drøfting etter presentasjonen: 
KFU legger spesielt merke til lav skår på 
områdene «Vurdering for læring» og 
«Motivasjon», og for at en høy andel 
elever opplever mobbing. 
 
KFU er bekymret for sammenhengen 
mellom resultatene på disse områdene og 
ressurssituasjonen i skolen.  
 
KFU oppfordrer alle FAUene til å spørre 
om Spekter-undersøkelsen er planlagt på 
sin skole. Kan Spekter gi mer informasjon 
og bidra til at det kan iverksettes 
målrettede tiltak i forhold til mobbing? 

 

 



Grimstad kommune   
Kommunalt foreldreutvalg (KFU) 

32 
22/23 

Orientering fra 
administrasjonen 

Utgår.  

33 
22/23 

Aktuelt fra 
FAUene 

Jappa: 

Utfordringer med sykefravær. Sommerkonsert avlyst. 

Holviga barneskole og Eide: Utfordringer med 

skoleskyss. Mange familier opplever at ordningen ikke 

fungerer godt nok, at den ikke godt nok tilpasset 

skoledagens start og slutt, at elever må ta både taxi og 

buss og at reisetid inkludert venting blir urimelig lang. 

Ønsker at KFU skal jobbe videre med temaet.   

Vedtak: Saken tas videre på neste KFU-møte. 

Estimert tid: 
X min 

34 
22/23 

Eventuelt Stormøte: 
 
Vedtak: Det skal avholdes stormøte 10.10-23 kl 1800. 
Arild booker lokaler på fagskolen og kan være med i 
planleggingen. Jan Tore sender informasjonsmail om 
stormøte til skolene. 

 

  Planlagte møter: 

• KFU årsmøte 20.09.23 kl 1900. Nytt og 
gammelt KFU stiller 

• Stormøte: 10.oktober kl 1800 

 

 

 


